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Abstract (en)
Inner shoe (bootee), a part (1) of which is intended to surround the foot and the heel and has a tongue (9) over the instep. At the rear, the shoe has
a vertical notch, the bottom of which is located substantially above the calcaneum (heel bone), in the zone of the Achilles tendon, at a height of 8 to
15 cm above the sole of the shoe. The shoe preferably has a tongue (8) extending over the notch. This shoe holds the heel well and also makes it
easier to put the shoe on and take it off. <IMAGE>

Abstract (fr)
Chausson intérieur dont une partie (1) est destinée à entourer le pied et le talon et présente une languette de cou-de-pied (9). Le chausson présente
à l'arrière une échancrure verticale dont le fond est situé sensiblement au-dessus du calcaneum, dans la zone du tendon d'Achille, à une hauteur de
8 à 15 cm au-dessus de la semelle du chausson. Le chausson présente de préférence une languette (8) s'étendant sur l'échancrure. Ce chausson
assure une bonne tenue du talon en offrant également une facilité de chaussage. <IMAGE>
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